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Z Á P I S N I C A 
z 13.  zasadania Obecného zastupiteľstva obce Veľké Ozorovce, konaného  

dňa 27.09.2017 v zasadacej miestnosti OcÚ Veľké Ozorovce   
 
P r í t o m n í : - podľa prezenčnej listiny, ktorá je prílohou tejto zápisnice 
 
1.  Otvorenie, schválenie programu rokovania, voľba návrhovej komisie, určenie 
overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľky.  

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Veľké Ozorovce otvorila o 16.00 hod. a 
viedla starostka obce p. Alena Kováčová, ktorá privítala všetkých prítomných. Konštatovala, 
že zasadnutie je zvolané v súlade so zák. SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov. Obecného zastupiteľstva sa zúčastnili 4 poslanci, z celkového počtu 6, 
takže bolo uznášania schopné. Ospravedlnili sa 2 poslanci /Galgoczy, Kozáková – 
ospravedlnení/ . Rokovania sa zúčastnila hlavná kontrolórka obce Veľké Ozorovce . 

Taktiež starostka obce upovedomila prítomných, že zo zasadnutia OZ sa robí zvukový 
záznam. 

Starostka obce predniesla návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva podľa 
pozvánky. Poslanci súhlasili s programom rokovania obecného zastupiteľstva. 

 
Program rokovania obecného zastupiteľstva vo Veľkých Ozorovciach 

 
1. Otvorenie  

a) Schválenie programu rokovania 

b) Voľba návrhovej komisie  

c) Určenie overovateľov zápisnice  

d) Určenie zapisovateľky 

2. Informácia o plnení uznesení obecného zastupiteľstva z 12. zasadnutia OZ dňa 19.06.2017 
3. Rozpočet obce – čerpanie rozpočtu ku 30.06.2017 
4. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Veľké Ozorovce za I. polrok 2017 
5. Informatívna správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ Veľké 

Ozorovce, školský rok 2016/2017. 
6. Informatívna správa o činnosti skládky TKO- OZOR Veľké Ozorovce  
7. Návrh VZN č. 1/2017 o vyhradení miest a určení podmienok na umiestňovanie volebných 

plagátov na verejných priestranstvách počas volebnej kampane pre voľby do Národnej rady SR, 
voľby do Európskeho parlamentu, voľby do orgánov samosprávneho kraja v Košiciach a voľby do 
orgánov samosprávy obce Veľké Ozorovce.  

8. Rôzne  
a)     Informácie starostky  o činnosti obce od posledného obecného zastupiteľstva  

9. Interpelácie a dopyty poslancov na starostku obce  
10. Záver  
 
     a./O programe rokovania dala starostka obce  hlasovať:  
 
Uznesenie číslo 22 z 27/09-2017- tvorí  prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/     
Výsledky hlasovania:   
Za:   4             Proti:   0         Zdržal sa:   0       Neprítomní: 2      Nehlasovali: 0 
 
    b./Starostka obce  navrhla za predsedu návrhovej komisie posl. JUDr. Jána Kováča a za 
členov návrhovej komisie: posl. Mgr. Zuzana Krištofovú a posl. Blaženu Hlebaškovú  
                                                         
Uznesenie číslo 23 z 27/09-2017 - tvorí  prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/     
Výsledky hlasovania:  
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Za:   4             Proti:   0         Zdržal sa:   0       Neprítomní: 2       Nehlasovali: 0 
 
     c./ Za overovateľov zápisnice starostka obce určila: posl. Mgr. Zuzana Krištofovú a posl. 
Miloša Vargu. 
 
Za určenie overovateľov zápisnice dala starostka obce hlasovať. 
Uznesenie číslo 24 z 27/09-2017 - tvorí  prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/     
Výsledky hlasovania:   
Za:   4              Proti:   0         Zdržal sa:   0       Neprítomní: 2       Nehlasovali: 0 
 
     d. /Za zapisovateľku starostka určila p. Ivetu Giertlovú  
Uznesenie  číslo 25 z 27/09-2017 - tvorí  prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/     
Výsledky hlasovania:   
Za:   4              Proti:   0         Zdržal sa:   0       Neprítomní: 2       Nehlasovali: 0 
 
2.   Informácia o plnení uznesení obecného zastupiteľstva z 12. zasadnutia OZ dňa  19.06.2017 

  S plnením uznesení obecného zastupiteľstva z predchádzajúcich zasadnutí obecného 
zastupiteľstva oboznámila poslancov starostka obce. 
 
Uznesenia v plnení: -  
Splnené úlohy:  uznesenia obecného zastupiteľstva 11-21 z 19/06-2017 a 139/2016 
   
O informácií a  plnení uznesení dala starostka hlasovať. 
Uznesenie č. 26 z 27/09-2017 – príloha č.1  k zápisnici - /Závery z rokovania/                       
Výsledky hlasovania:   
Za:   4              Proti:   0         Zdržal sa :   0       Neprítomní: 2       Nehlasovali: 0 
 
3. Rozpočet obce – čerpanie rozpočtu ku 30.06.2017 
 Poslanci OZ a občania obce nepredložili pripomienky k čerpaniu rozpočtu ku 
30.06.2017 /tvorí prílohu č. 2 k zápisnici/, ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli a web 
stránke obce v čase od 08.09.2017 do 27.09.2017 a tento obdŕžali aj poslanci v tlačenej forme 
dňa 20.09.2017.  
  
O rozpočte obce – čerpanie rozpočtu ku 30.06.2017 dala starostka hlasovať.  
Uznesenie číslo č. 27 z 27/09 - 2017 - tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/ 
Výsledky hlasovania:  
 Za:  4            Proti:   0              Zdržal sa:   0          Neprítomní: 2         Nehlasovali: 0 
 
4. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Veľké Ozorovce za I. polrok 2017 
 
 Podľa § 18f ods. 1 písm. e) zák. č. 369/1990 zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov hlavný kontrolór obce predkladá správu o výsledkoch kontroly priamo obecnému 
zastupiteľstvu na jeho najbližšom zasadnutí. Hlavná kontrolórka obce predniesla Správu o 
kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Veľké Ozorovce za I. polrok 2017 /tvorí prílohu č. 
3 tejto zápisnice/. Poslanci OZ nemali žiadne dotazy a pripomienky k správe.  
 
O správe o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Veľké Ozorovce za I. polrok 2017  
dala starostka hlasovať. 
Uznesenie číslo 28 z 27/09-2017 - tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/  
Výsledky hlasovania:   
Za:  4       Proti:   0        Zdržal sa:   0        Neprítomní: 2         Nehlasovali: 0      
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P. starostka – prerušila priebeh rokovania OZ o 16:16 hod. a privítala hostí p. Ing. Ivana 
Matia zo Slovenskej únie nohejbalu „SUN“ footballtenis Slovakia a p. Mateja Vargu občana 
obce, ohľadom požiadavky o založenie nohejbalového krúžku v obci Veľké Ozorovce, ktorý 
by  viedli a dala im možnosť oboznámiť OZ s ich požiadavkou . 
P. Ing. Matia – predstavil  fungovanie Slovenskej únie nohejbalu ich úspechy a predstavu 
spolupráce s obcou .  
Posl. Kováč – predstavil svoj návrh, skúsiť to formou krúžku do konca roka 2017, na to 
obdobie navrhnúť finančné prostriedky s tým, že do 30. decembra 2017 by sa predložilo 
vyúčtovanie ako, aj predpoklady ďalšieho fungovania resp. záujmu o krúžok. V roku 2018, 
fungovanie tiež formou krúžku a potom by sa vykryštalizovalo, či je záujem . Počas zimných 
mesiacov by sa uhrádzal prenájom telocvične v Zemplínskej Teplici z finančných 
prostriedkov, ktoré obecné zastupiteľstvo odsúhlasí a tak isto na nohejbalový turnaj 
navrhujem   finančnú čiastku  vo výške 300.- eur, nakoľko je to prezentácia obce, a my by 
sme mali podporiť uvedenú športovú prezentáciu obce. 
Posl. Krištofová – súhlasí s návrhom, 
Posl. Varga – tak isto súhlasí s návrhom a informoval sa, kedy začali s hraním nohejbalu 
v obci,  
P. Varga Matej – s nohejbalom v obci začal v auguste 2017, keď trénoval chlapcov na turnaj 
v obci Nový Ruskov, kde skončili na 2. a 3. mieste a od vtedy má mládež  záujem o tréningy, 
Posl. Krištofová – podotkla, že tu nejde o schválenie, alebo neschválenie na 3 mesiace, ale je 
potrebné dať  čas, ako  sa to do budúcna vykryštalizuje.  
P. starostka sa poďakovala hosťom a uviedla, že so stanoviskom OZ  budú oboznámení po 
skončení zasadnutia OZ. O  16:40 hod. pokračovalo ďalej obecné zastupiteľstvo podľa 
schváleného  programu rokovania.      
  
5.  Informatívna správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ 
Veľké Ozorovce, školský rok 2016/2017. 

Pani starostka - oboznámila poslancov OZ s Informatívnou správou o výsledkoch 
a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ Veľké Ozorovce v školskom roku 
2016/2017 /tvorí prílohu č. 4  k zápisnici/, ktorú predložila riaditeľka MŠ.  
 
O informatívnej správe dala starostka hlasovať.  
Uznesenie číslo 29 z 27/09-2017 – tvorí  prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/                                     
Výsledky hlasovania:   
Za:   4              Proti:   0         Zdržal sa:   0       Neprítomní: 2      Nehlasovali: 0 
 
6. Informatívna správa o činnosti skládky TKO- OZOR Veľké Ozorovce  
 Pani starostka - oboznámila poslancov OZ s Informatívnou správou o činnosti skládky 
TKO - OZOR Veľké Ozorovce, ktorú predložila konateľka p. Ing. Eva Čudková  /tvorí 
prílohu č. 5 tejto zápisnice/. 
 
O informatívnej správe dala starostka obce  hlasovať.  
Uznesenie  číslo 30 z 27/09 - 2017– tvorí  prílohu  č.1 k zápisnici -  /Závery z rokovania/      
Výsledky hlasovania:   
Za:   4            Proti:   0         Zdržal sa:   0       Neprítomní: 2       Nehlasovali: 0 
 
7. Návrh VZN č. 1/2017 o vyhradení miest a určení podmienok na umiestňovanie volebných 
plagátov na verejných priestranstvách počas volebnej kampane pre voľby do Národnej rady SR, 
voľby do Európskeho parlamentu, voľby do orgánov samosprávneho kraja v Košiciach a voľby 
do orgánov samosprávy obce Veľké Ozorovce.  
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 Poslanci OZ a občania obce nepredložili pripomienky k návrhu VZN č. 1/2017, ktorý 
bol zverejnený  na úradnej tabuli a web stránke obce v čase od 08.09.2017 do 27.09.2017 a 
tento návrh obdŕžali aj poslanci v tlačenej forme dňa 20.09.2017.  
P. starostka - prečítala Dôvodovú správu /tvorí prílohu č. 6 k zápisnici/, kde uviedla, že návrh 
VZN č.1/2017 obce Veľké Ozorovce, bol pripravený z dôvodov prijatia a schválenia účinnosti 
zákona č. 181/2014 Z.z. o volebnej kampani. 
 
Starostka dala hlasovať o schválení VZN č. 1/2017.  
Uznesenie  číslo 31 z 27/09 - 2017– tvorí  prílohu  č.1 k zápisnici -  /Závery z rokovania/      
Výsledky hlasovania:   
Za:   4            Proti:   0         Zdržal sa:   0       Neprítomní: 2       Nehlasovali: 0 
 
8. Rôzne 
 a./ Informácie starostky o činnosti obce od posledného obecného zastupiteľstva 
/tvorí prílohu č. 7 k zápisnici/ 
 
O informácii starostky o činnosti obce dala starostka obce hlasovať. 
Uznesenie číslo 32 z 27/09-2017 – tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/ 
Výsledky hlasovania:  
Za:   4            Proti:   0         Zdržal sa:   0       Neprítomní: 2       Nehlasovali: 0 
 

P. starostka – v mesiaci október a november 2017 bude vykonaná realizácia spevnenej 
plochy pred OcÚ, vstupu do objektu KD, ako aj vstupu s chodníkom v objekte MŠ a chodník 
pred objektom MŠ. 

 
O oprave spevnenej plochy pred Obecným úradom dala starostka obce hlasovať. 
Uznesenie číslo 33 z 27/09-2017 – tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/ 
Výsledky hlasovania:  
Za:   4            Proti:   0         Zdržal sa:   0       Neprítomní: 2       Nehlasovali: 0 
 

P. starostka - na základe požiadavky zo strany občanov ul. Nová od križovatky ul. 
Obchodnej smerom k ulici Alejovej, vzhľadom na dlhodobo pretrvávajúci problém 
s odvodom vody z rodinných domov /pivníc/, ako aj povrchových vôd a vody pritekajúcej 
z častí pozemkov /v minulosti pri prívalových vodách vylievanie sa vody a zaplavovanie 
pozemkov a rodinných domov v uvedenom úseku/ bolo vykonané zameranie možného 
navrhovaného riešenia uvedeného úseku, uložením rúr slúžiacich na odvádzanie vody, do už 
existujúceho uloženého odvodňovacieho systému po križovatku na ul. Novej a Obchodnej, 
ako aj odvádzanie povrchových a prívalových vôd do existujúceho otvoreného rigola na ul. 
Obchodnej, otvorila  diskusiu k tomuto bodu . 
Posl. Kováč – vypracovaná analýza navrhovaného spôsobu riešenia od križovatky č. d. 126 až 
po č. d. 160, v dĺžke 309 m, je najkritickejší a najnáročnejší úsek a nebolo to možné riešiť, 
preto sa hľadal spôsob. Problém odvádzania vôd z pivníc, vysoká spodná voda, bude 
predprípravou kanalizácie /rúra o priemere 315 mm/, ak sa bude v budúcnosti realizovať , 
nebude potreba ju prerábať. Použije sa rúra o priemere 600 mm od šachty pri č.d. 126, kde 
bude popod cestu na križ. ul. Obchodná –Nová, prechádzať k d. č. 124. Každá domácnosť 
dostane odbočku na odvádzanie splaškovej a dažďových vôd. Verejné obstarávanie sa urobí 
postupne od č.p. 126 po č.p. 160 a následne od č.p.161 po č.p.170. O realizácií 
odvodňovacieho systému na odvádzanie splaškových a dažďových vôd od rodinných domov 
ul. Nová od. č. d. 126 do č. d. 160 dala starostka obce hlasovať. 
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Uznesenie číslo 34 z 27/09-2017 – tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/ 
Výsledky hlasovania:  
Za:   4            Proti:   0         Zdržal sa:   0       Neprítomní: 2       Nehlasovali: 0 
     P. starostka - na základe žiadosti  p. Ľudovíta Galgóczyho, doručenej dňa 13.07.2017 
o zjednanie nápravy a o odstránení protiprávneho stavu a to odvádzanie dažďovej vody 
z cesty ul. Stará, dňa 28.07.2017 bola stavebná komisia obhliadnuť miesto a 11.08.2017 bola 
žiadosť odstúpená Okresnému úradu Trebišov, odbor cestnej dopravy a pozemných 
komunikácií. Okresný úrad, ktorý operatívne  zvolal ústne konanie s miestnym zisťovaním 
dňa 24.08.2017. Na základe zistených skutočnosti  správa komunikácií usporiada cestnú 
priekopu tak, aby zrážková voda z povrchu dotknutej komunikácie /št. cesty III. triedy/ bola 
odvedená do cestnej priekopy. O náprave a vykonaní potrebných opatrení na ul. Starej zo 
strany obce poinformoval  predseda stavebnej komisie p. posl. Kováč .  
Posl. Kováč – na základe doručenej žiadosti sa vykonala obhliadka na mieste a osobnom 
stretnutí s p. Galgoczym , ktorý žiada o osadenie žľabovky a odvedenie vody do potoka, ktoré  
sa plánuje realizovať v rámci údržby obecných komunikácii do konca roka 2017. 
 
O úprave obecnej komunikácie ul. Stará dala starostka obce hlasovať. 
Uznesenie číslo 35 z 27/09-2017 – tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/ 
Výsledky hlasovania:  
Za:   4            Proti:   0         Zdržal sa:   0       Neprítomní: 2       Nehlasovali: 0 
 
b./  Žiadosť o poskytnutie podpory k programu obnovy dediny na rok 2018 
Environmentálny fond zverejnil výzvu na poskytnutie podpory formou dotácie Programu 
obnovy dediny na rok 2018. Pripravujú sa podklady k žiadosti na  realizáciu Oddychovej zóny 
Mariánske námestie v rámci činnosti „POD 2“, ktorú je potrebné podať do 31.10.2016 a 
maximálna výška dotácie je 5000 Eur so spolufinancovaním 5 % zo strany obce.  
 
O podaní žiadosti o poskytnutie podpory dala starostka obce hlasovať.  
Uznesenie číslo 36 z 27/09 -2017 – tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/ 
Výsledky hlasovania:  
Za:   4              Proti:   0         Zdržal sa:   0       Neprítomní: 2       Nehlasovali: 0 
 
c./   P. starostka – požiadala poslancov OZ, aby sa vyjadrili k požiadavke prednesenej p. Ing. 
Ivanom Matiom a zároveň oznámila, že dňa 30.09.2017 t.j. v sobotu sa uskutoční nohejbalový 
turnaj na multifunkčnom ihrisku z príležitosti Európskeho týždňa športu 2017. 
 
Posl. Kováč – navrhuje poskytnutie finančných prostriedkov vo výške 500,- EUR do 
31.12.2017 na nohejbalový krúžok a pri tvorbe rozpočtu na rok 2018, by sa vyčlenili finančné 
prostriedky na činnosť uvedeného nohejbalového krúžku v roku 2018, pokiaľ bude zo strany 
mládeže záujem o tento krúžok.  
               
O poskytnutie účelovej dotácie na rozvoj športu dala starostka obce hlasovať. 
Uznesenie číslo 37 z 27/09 -2017 – tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/ 
Výsledky hlasovania:  
Za:   4              Proti:   0         Zdržal sa:   0       Neprítomní: 2       Nehlasovali: 0 
 
Posl. Kováč – navrhol, aby sa poskytol finančný príspevok  na nohejbalový turnaj vo výške 
300,- EUR, na zabezpečenie uvedeného turnaja 
Posl. Krištofová – je to bod pod  záštitou obce, 



6 
 

Posl. Varga – tiež navrhol, aby bol poskytnutý finančný príspevok vo výške 300,- EUR na 
nohejbalový turnaj 
 
O poskytnutie finančných prostriedkov na uskutočnenie nohejbalového turnaja dala starostka 
obce hlasovať. 
Uznesenie číslo 38 z 27/09 -2017 – tvorí prílohu č.1 k zápisnici - /Závery z rokovania/ 
Výsledky hlasovania:  
Za:   4              Proti:   0         Zdržal sa:   0       Neprítomní: 2       Nehlasovali: 0 
 
9.  Interpelácie a dopyty poslancov na starostku obce  

P. starostka – na 12. zasadnutí OZ, posl. Kozáková, upozornila na poškodenú dlažbu 
/prelomenú/ na  chodníku ul. Obchodná, ktorá bola vymenená.   
P. starostka – na 12. zasadnutí OZ, posl. Galgoczy, upozornil na náhrobné kamene a pomníky, ktoré 
sa nachádzajú v rohu cintorína. Tie boli odstránené a priestor bol  upravený.   
Posl. Varga - podotkol ohľadom plochy ihriska s asfaltovým podkladom,  že by sa to  malo natrieť 
náterom, ktorý by mal udržať vodu pred zmrznutím na povrchu. 
Posl. Kováč -  je potrebné zistiť o aký druh farby resp. náteru ide, ktorým by sa natrel povrch 
ihriska a ktorý by tak zamedzil úniku vody 
P. Megyesi – podotkol, že existuje tzv. kanadská guma, ktorá slúži na náter takýchto povrchov  
Posl. Kovač – podotkol, že je potrebné v obci uložiť stĺpy na solárne osvetlenie a to pri zastávke 
smer  Košice a na križovatku smer ul. Obchodná, ul. Nová smerom k ul. Družstevnej, kde uvedené  
úseky by boli osvetlené počas celej noci.  
P. starostka -  sa poďakovala posl. Kováčovi, p. Valkošákovi a p. Labanovi  za pomoc a ochotu  pri 
údržbárskych prácach okolo  obecného úradu a cintoríne.  
 
10.  Záver            

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončila starostka obce o 17:40  hod.. 
 
 
 
Zápisnicu vyhotovila zapisovateľka: Iveta Giertlová .............................................    
                                                                                         podpis          
 
Overovatelia: 1/ posl.  Mgr. Zuzana Krištofová      ............................................... 

                                         podpis        
 

                        2/ posl.  Miloš Varga                          ................................................    
                             podpis        
 

starostka obce: Alena Kováčová                               .............................................. 


